
4.The SAR limit adopted by the USA is 1.6W/Kg averaged over one gram of tissue. The highest  body SAR value reported for this device

设备参数：
1.工作频率和无线最大输出功率:

2.工作温度范围：5℃-40℃
3.软件版本：xxxxx
4.本产品SAR测试最高值为0.89W/Kg，在暴露环境中测试最高值为0.37 W/Kg（10g）。（根据美国SAR标准，每克样品上平均SAR值不高于1.6W/Kg）

BT≤20dBm(EIRP)
2.4GHz WIFI≤20dBm(EIRP)
5.1GHz WIFI≤33dBm(EIRP)
5.8GHz WIFI≤14dBm(EIRP) 

FCC 警告 
本设备符合FCC规定第15条。 操作受以下两项限制条件：
(1)该设备不会产生有害干扰。
(2) 该设备必须需能接受任何潜在干扰，包括会引起意外操作。
注意1：本设备依据FCC规定第15条进行测试，符合B级数码产品规定。该规定旨在提供合理的保护，防止在住宅安装
中产生危害 。本设备能够发出电磁辐射，若未按照说明书安装使用，可能会对无线电通讯造成影响。但是，也不保证
在特殊情况下不会发生干扰。如果此设备确实对无线电或电视接收造成有害干扰，并且可以通过开启或关闭设备来
确认是该设备造成的，那么我们建议用户采取以下措施：
-重新调整或摆放接收天线。
-增加设备和接收器之间的距离。
-将设备与接收器接到不同的插座上。
-请咨询经销商或有经验的无线电/电视技术人员以获取帮助。
注意2：
未经授权对设备进行改造可能会使得用户无法操作此设备。

5G 使用限制：

根据欧盟2014/53/EU条例第十条，设备工作信号频率介于5150 - 5350 MHz时，其WLAN功能仅限于室内使用，以下国家出售的设备
会受此限制：
比利时（BE），保加利亚（BG），捷克共和国（CZ）， 丹麦（DK），德国（DE），爱沙尼亚（EE），爱尔兰（IE），希腊（EL），
西班牙（ES），法国（FR），克罗地亚（HR），意大利（IT），塞浦路斯（CY）， 拉脱维亚（LV），立陶宛（LT），卢森堡（LU），
匈牙利（HU），马耳他（MT），荷兰（NL），奥地利（AT），波兰（PL），葡萄牙（PT），罗马尼亚（RO）， 斯洛文尼亚（SI），
斯洛伐克（SK），芬兰（FI），瑞典（SE），英国（UK），土耳其（TR），挪威（NO），瑞士（CH），冰岛（IS）和列支敦士登（LI）。

欧盟符合性声明

深圳市虚拟现实科技有限公司在此声明，3BOX A2 设备符合2014/53/EU条例及其相关条款。
详细内容请访问http://XXXXXXXX。

根据欧盟规定， 为防止不受控制的废物处理对环境或人类健康造成危害，系统的回收利用可以促进资源的可持续再利用。 
要回收旧设备，请使用退货和回收系统或联系购买产品的零售商，他们可以将该产品用于环境安全回收。

适配器的使用方法请参阅用户说明。
适配器型号： 中规：A138A-120150-CN2/美规：A138A-120150-US2/欧规：A824A-120150-EU1 。 

制造商: 东莞市奥海电源科技有限公司。

Device parameters :
1.Operating frequency and wireless maximum output power:

2.Range of working temperature : 5℃ - 40℃

4.The SAR limit adopted by the USA is 1.6W/Kg averaged over one gram of tissue. The highest  bodySAR value reported for this device  is  0.89W/Kg.
   The highest SAR value reported for this device type when tested in portable exposure conditions is  0.37W/Kg (10g).

BT≤20dBm(EIRP)
2.4GHz WIFI≤20dBm(EIRP)
5.1GHz WIFI≤33dBm(EIRP)
5.8GHz WIFI≤14dBm(EIRP) 

Hereby, VR Technology(Shenzhen) Limited declares that this device 3BOX A2 is in compliance with the essential requirements 
and other relevant provisions of Directive 2014/53/EU. The most recent and valid version of the DoC (Declaration of Conformity) 
can be viewed at http://XXXXXXXX.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) This device may not cause harmful interference 
(2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.  
NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. 
These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment 
generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, 
may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a 
particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by 
turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: 
- Reorient or relocate the receiving antenna. 
- Increase the separation between the equipment and receiver. 
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. 
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 
NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party 
 responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. 

FCC WARNING 

EU  DECLARATION OF CONFORMITY

Throughout the EU. To prevent possible harm to the environment or human health from uncontrolled waste disposal, 
recycle it responsibly to promote the sustainable reuse of material resources. To return your used device, please use the 
return and collection systems or contact the retailer where the product was purchased. They can take this product for 
environmental safe recycling.

Means for applicable power supplies see user instructions          
Adapter Model(s): A138A-120150-CN2/A138A-120150-US2/A824A-120150-EU1.
 Made By: Dongguan Aohai Power Technology CO., LTD

Importer Name
Importer Address ：XXXXXX

：XXXXXXXXXX

Room 201, Huiheng Building, NO. 12, Gaoxin South 7th Road, Yuehai Street, Nanshan District, Shenzhen

深圳市南山区高新南七道12号惠恒大楼201室

VR Technology (Shenzhen) Limited

进口商名称：XXXXXXXXX
进口商地址：XXXXXXXX

快速入门指南
1.连接A2和X1
把X1自带USB-C电缆插入A2的USB Type - C 接口

2.连接X1和耳机（耳机需要另行购买）
把耳机插头插入X1的耳机接口

3.佩戴A2、X1和耳机
4.卡机
长按左侧的电源键，等A2开机完毕，在头显内看到

启动器界面，开使使用。

5.操作说明
您可以使用手柄或转动头显来进行操作

连接手柄：首次开机后，根据头显的引导连接手柄，

可将手柄水平指向正前方，按住手柄功能键5秒进行校准。

头控模式：宁康园转动头部移动光标及停留在菜单上数秒来进行选择。

6.关机
先长按A2的电源键10秒关机，然后拔出USB电缆。

关机后请把X1妥善放置，并盖上遮光片，切勿置于强光照射下，否则可能损伤内部光学组件和屏幕。

7.异常处理
特殊键重启：长按电源键超过10秒可以强制重启。

Quick Start Guide
1.Connect X1 to A2
Plug the cable of X1 to Type - C port of A2
2.Connect Headphone (Separate Purchase) on X1
Plug the 3.5mm headphone to headset X1
3.Wear A2 and X1 with Headphone
4.Power on
To turn on A2, press and hold the power button for a few seconds till the 
launcher menu appears on the screen of headset X1
5.Operation Instructions
Operate the device with Bluetooth controller or by rotating thr headset 
while browsing the menu inside.
Connect Controller: connect the Bluetooth controller according to the guidance 
demonstrated in the headset. Or use the 3BOX
App to complete controller settings.
Callbrate Controller: when the Icon of controller drifts or disappears in the headset, 
point the controller horizontally to the front of your filed of view, and press and hold 
the function button for 5 seconds to re-center the controller.
Head Control Mode: turn around head to mo move the cursor and stare at the menu 
for a few seconds on the screen of headset to make a selection.
6.Power off
To power off A2, press and hold 10 seconds the power button, and then pull out the USB cable. After powering off the A2, ensure the proper placement 
of X1 with the designated cover to protect lens from burning of sunlight, which may cause damage to internal optical components and screen.
7. Exception Handling
Restart: press and hold the power button for more than 10 seconds to restart the A2.

Restrictions in the 5 GHz band:

According to Article 10 (10) of Directive 2014/53/EU, the packaging shows that this radio equipment will be 
subject to some restrictions when placed on the market in Belgium (BE), Bulgaria (BG), the Czech Republic (CZ), 
Denmark (DK), Germany (DE), Estonia (EE), Ireland (IE), Greece (EL), Spain (ES), France (FR), Croatia (HR), Italy (IT), 
Cyprus (CY), Latvia (LV), Lithuania (LT), Luxembourg (LU), Hungary (HU), Malta (MT), Netherlands (NL), 
Austria (AT), Poland (PL), Portugal (PT), Romania (RO), Slovenia (SI), Slovakia (SK), Finland (FI), Sweden (SE), 
the United Kingdom (UK), Turkey (TR), Norway (NO), Switzerland (CH), Iceland (IS), and Liechtenstein (LI).
The WLAN function for this device is restricted to indoor use only when operating in the 5150 to 5350 MHz frequency range


